
یادی از شهید محمدطاها اقدامی
کودکی که توسط تجزیه طلب ها به شهادت رسید

شــهید محمدطاها اقدامی چهارم آبان سال 
1392 به عنوان دومین فرزند در اصفهان دیده به 
جهان گشود. پدرش در ارتش مشغول به خدمت 
بود که به دلیل ماموریت کاری به اهواز مهاجرت 
کردند. محمدطاها که تنها پنج سال سن داشت 
صبح روز شنبه 31 شهریور سال 1397 به منظور 
تماشای رژه نیروهای مسلح در هفته دفاع مقدس 
با خانواده در بلوار قــدس اهواز حضور یافت که 

هدف تیر کین تروریست های تجزیه طلب قرار گرفت و به همراه 22 نفر دیگر 
به شــهادت رسید. پیکر پاک شهید محمدطاها اقدامی و دیگر شهدا با حضور 
کم نظیر مردم اســتان خوزستان و دیگر نقاط کشــور صبح روز دوشنبه دوم 
مهرماه از حســینیه ثارالله اهواز تا چهارراه سلمان فارسی تشییع شد و پس از 
آن رهسپار دیار خود شد.پس از انتقال به اصفهان پیکر پاک شهید محمدطاها 
اقدامی به همراه شــهید مدافع حرم محمدتقی کریمی از مدافعان حرم لشکر 
فاطمیون با حضور اقشــار مختلف مردم در این شــهر تشییع شد و سپس در 
گلزار شــهدای صحن امامزاده ســید صالحه خاتون)س( روستای ازان بخش 
میمه آرام گرفت. پدر شهید محمدطاها اقدامی می گوید: »بیشتر اوقات بعد از 
برگشت از محل کار، محمدطاها کنار درب خانه منتظر و به پیشواز من می آمد، 
اگر دیر هم می آمدم صندلی می گذاشت و روی آن می نشست، منتظر می ماند 
تا برگردم. در روزهای گرم و ســوزان تابستان اهواز نگرانی من محمدطاها بود 
که در گرما و بیرون از خانه منتظرم ایستاده است، هر چه هم تأکید و سفارش 
می کردم که بابا، من زمان برگشــت از محل کار زنگ می زنم تا بیایی دم در، 
فایده ای نداشت، رأس ساعت همیشگی بی توجه به تاخیر بابا در حیاط منتظر 

آمدنم بود.«

حدیث دشت عشق

نشان طلایی کمیته پارالمپیک آسیا به محمود خسروی وفا، رئیس کمیته ملی پارالمپیک اهدا شد.
این نشان توسط ماجد راشد، رئیس کمیته پارالمپیک آسیا و عضو هیئت رئیسه کمیته بین المللی پارالمپیک و به سبب 
خدمات ارزنده، بی ســابقه و مدام خســروی وفا طی چند دهه فعالیت در حوزه ورزش جانبازان و معلولین و ورزش های 
پارالمپیکی به وی اهدا شد. خسروی وفا پس از دریافت این نشان گفت: خوشحال هستم که این نشان خدمت را گرفتم 
و دریافت آن مســئولیت من را ســنگین تر از پیش خواهد کرد. این دومین نشانی است که از سوی مسئولین بین المللی 

پارالمپیک به بنده اعطا شد. این نشان ویژه به افراد خاص و توسط بالاترین مقام آسیا اهدا می شود.
ماجد راشد رئیس کمیته پارالمپیک آسیا )APC(  دیروز با سجادی وزیر ورزش و جوانان نیز دیدار و گفت و گو کرد. در 
این دیدار سجادی از خسروی وفا به عنوان مدیری توانمند، با اخلاق و ارزشمند در ایران اسلامی نام برد و اظهار داشت: وی 
به عنوان بنیانگذار و تدوین کننده  اصلی برنامه های توسعه ای برای این قشر معزز در کشور و منطقه، در مسئولیت هایی که 
در ورزش جانبازان و معلولان بر عهده داشته، توانسته به بهترین شکل فرصت بالندگی و افتخارآفرینی را برای ورزشکاران 

و جامعه مخاطب خود ایجاد کند. 
حمید ســجادی در بخش دیگری از ســخنانش با اشاره به علاقه مندی مردم به حضور ورزشکاران جانباز و معلول در 
میادین ورزشــی توضیح داد که همه اقشار جامعه درباره نتایج ورزشــکاران کشورمان در رویدادهای بزرگ بین المللی از 
جمله المپیک های آســیایی و جهانی حساس و پیگیر هستند چرا که سرنوشت این قشر از جامعه برای مردم و مسئولان 

این کشور بسیار حائر اهمیت است.

اهدای نشان طلایی پارالمپیک آسیا به خسروی وفا 
رئیس دفتر امور مشــترک فدراســیون های وزارت ورزش توضیحاتی را در مورد وضعیت انتخابات دو 

فدراسیون گلف و سوارکاری و بازنشستگی داورزنی ارائه کرد.
آرش فرهادیان در مورد اینکه گفته شده است انتخابات سوارکاری 3 آبان برگزار می شود اما سرپرست فدراسیون عنوان 
کرده هنوز چیزی مشــخص نیست، بیان کرد: دبیر مجمع فدراسیون سوارکاری درخواست کرده بود که انتخابات 3 آبان 
برگزار شود اما سرپرست فدراسیون بر اساس اختیاراتی که داشت، دبیر را تغییر داد و شخص دیگری را به عنوان سرپرست 
دبیری فدراســیون تعیین کرد. ما هم منتظر هســتیم. طبیعتا برگزاری مجمع باید با همکاری فدراسیون مربوطه صورت 
بگیرد و ما خودمان نمی توانیم مجمع را برگزار کنیم چون وزارت ورزش نظارت بر برگزاری مجمع دارد. اگر فدراســیون 

آمادگی برگزاری مجمع در آن تاریخ را داشته باشد، ما هم نظارت خواهیم کرد و برگزار می شود.
فرهادیان در مورد بحث بازنشستگی محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون والیبال که دائما مطرح می شود، تاکید کرد: 
من نمی دانم از کجا مطرح می شــود. هر آنچه از سوی قانون به ما در مورد شخصی که بازنشسته است، ابلاغ شود، ما هم 
طبق قانون رفتار می کنیم. در مورد آقای داورزنی هیچ چیزی به صورت رســمی و قانونی در مورد بازنشســتگی او به ما 
ابلاغ نشده است . او در مورد تعیین سرپرست برای فدراسیون گلف و علت تعویق مجمع فوق العاده فدراسیون تاکید کرد: 
سرپرست فدراسیون در یکی، دو روز آینده معرفی خواهد شد. در مورد تعویق مجمع فوق العاده نیز بررسی از سوی وزارت 
ورزش انجام شد و با توجه به نزدیکی به زمان برگزاری انتخابات، تصمیم گرفته شد برای جلوگیری از عدم وجود هرگونه 

شائبه، مجمع فوق العاده حذف شود.

ام باپه سکوت خود را شکسترئیس دفتر امور مشترک فدراسیون ها: داورزنی بازنشسته نیست
ستاره جوان پاری سن ژرمن به گمانه زنی های زیادی که درباره جدایی او 

از تیم در زمستان مطرح شد واکنش نشان داد و آن را رد کرد.
کیلیان ام باپه در تابســتان بعد از کش و قوس های زیاد حاضر شــد که 
قراردادش را با تیم پاریســی تمدید کند. ام باپه مورد توجه رئال مادرید بود و 
خود این بازیکن هم دوست داشت که راهی کهکشانی ها شود اما در نهایت او 
به مدت دو فصل دیگر قراردادش را تمدید کرد و در تیم پاریسی ماندنی شد.

روزنامه مارکا اخیرا فاش کرد که ام باپه از وضعیت خود در پاری سن ژرمن 
راضی نیست و قصد جدایی از این تیم را در فصل نقل و انتقالات زمستانی دارد 
که این باعث شد تا بار دیگر بحث جدایی این بازیکن جوان از پاری سن ژرمن 

جدی شود.
ام باپه بعد از پیروزی برابر مارســی در هفته یازدهم لیگ فرانسه سکوت 
خود را شکســت و به احتمال جدایی اش از پاریس ســن ژرمن در زمســتان 

واکنش نشان داد.
او گفت: نه این حقیقت ندارد که من با ســران باشگاه پاری سن ژرمن به 
مشــکل خورده ام و از آنها عصبانی هســتم. من از حضور در پاری سن ژرمن 
بسیار خوشحال هستم و خواستار جدایی از تیم در زمستان نشده ام. این اخبار 
چند ســاعت قبل از بازی برابر بنفیکا در لیگ قهرمانان اروپا منتشر شد و من 

دلیل آن را متوجه نشدم.
ســتاره جوان پاریسی ها و تیم ملی فوتبال فرانســه ادامه داد: من به این 
شــایعات چه از دور و چــه از نزدیک توجه نمی کنم بلکه مانند هر شــخص 

دیگری شوکه شدم.

پیروزی بزرگ شطرنج باز 16 ساله هندی 
برابر قهرمان جهان

شطرنج باز 16 ساله اهل هندوستان به جوان تری ورزشکاری تبدیل شد که 
مگنوس کارلسن، قهرمان نروژی شطرنج جهان را شکست داده است.

گوکش دومارائوی 16 ساله و اســتاد بزرگ شطرنج هندوستان مگنوس 
کارلسن نروژی را در مسابقات Aimchess Rapi به طرز عجیبی شکست داد. او 
با این پیروزی به جوان ترین شطرنج بازی تبدیل شد که توانسته برابر قهرمان 

جهان به پیروزی برسد.
مگنوس کارلسن نروژی مدتی قبل با مطرح کردن تقلب در عرصه شطرنج 
جهانی هانــس نیمان آمریکایــی را متهم به این کار کرده بود. حواشــی این 

شطرنج باز مشهور جهان حتی به دادگاه نیز کشیده شده است.

افزایش اجاره بها در قطر 
به خاطر جام جهانی ۲۰۲۲

جام جهانی 2۰22 در قطر باعث افزایش اجاره بها ســاختمان ها و املاک 
در این کشور شده است.

صاحب خانه های قطری که به سود جام جهانی در آینده چشم دوخته اند، 
مستاجری جذب نمی کنند تا خانه های شــان خالی بمانند و بتوانند در جام 
جهانی سود زیادی به دست بیاورند. انتظار می رود بیش از یک میلیون هوادار 

فوتبال در طول مسابقات به دوحه بروند. 
نماینده یک شرکت املاک و مســتغلات که خواست نامش فاش نشود 
گفت: صاحب خانه هایی که برای افزایش اجاره بها فرصتی مغتنم پیدا کرده اند، 

هیچ ترحمی نمی کنند و بازار تحت سلطه سودجویان است.
 خیلی از کارکنان شــرکت های قطری تبعه این کشور نیستند و در قطر 
مستاجر هستند ولی جام جهانی باعث شده است تا اکنون بدون خانه بمانند و 
شرایط سختی را تجربه کنند. سایر مستاجران در دوحه به خبرگزاری فرانسه 
گفتند که به طور مشابه مجبور شدند بین پرداخت بیش تر برای اجاره یا ترک 

خانه یکی را انتخاب کنند.
بعضی از امــلاک مورد نظر برای هواداران با قیمــت 17۰۰ دلار در هر 
شــب در طول جام جهانی با حداقل اقامت 1۴ شــب تبلیغ می شود. این در 
حالی اســت که قبل از جام جهانی هزینه اجــاره بها در همان املاک ماهانه 

2۵۰۰ دلار بود.
بیشتر طرفداران در هتل ها، آپارتمان ها، کشتی های تفریحی و کمپ های 
صحرایی که از طریق پورتال رسمی جام جهانی رزرو شده اند، اقامت خواهند 
داشــت. با وجود برخی نگرانی ها، برگزارکنندگان اصرار دارند که محل اقامت 

کافی برای همه طرفداران وجود خواهد داشت.
همچنین برخی از ســاکنان دوحه آپارتمان ها و خانه های خود را اجاره 

می دهند و برای یک ماه از قطر خارج می شوند تا درآمدی به دست بیاورند.

رکوردشکنی صلاح و آلیسون 
در برد ارزشمند مقابل سیتی

محمد صلاح و آلیسون بکر در جریان پیروزی لیورپول برابر سیتی صاحب 
یک دستاورد شخصی شدند.

لیورپول که فصل را خوب شــروع نکرده بود توانست در دیداری حساس 
منچسترسیتی تیم دوم جدول رده بندی را با یک گل شکست دهد و 3 امتیاز 
بازی را به دســت بیاورد.  محمد صلاح در دقیقه 76 گل پیروزی تیمش را به 
ثمر رساند. این صد و بیست و یکمین گل محمد صلاح برای لیورپول در لیگ 
برتر بود. به این ترتیب صلاح با کنار زدن اســتیون جرارد به رده دوم فهرست 
برتریــن گلزنان لیورپول در لیگ برتر صعود کرد. رکورددار گلزنی لیورپول در 
تاریخ لیگ برتر رابی فاولر اســت که 12۸ گل به ثمر رســانده اســت. به این 
ترتیب محمد صلاح 7 گل تا رســیدن به رکورد رابی فاولر نیاز دارد تا بتواند 
عنوان برترین گلزن لیورپول در تاریخ لیگ برتر را به نام خود ثبت کند. به نظر 

می رسد ستاره مصری بتواند در همین فصل به این رکورد برسد.
هم چنین آلیسون توانست ســومین پاس گل خود را به محمد صلاح در 
لیگ بدهد و در این زمینه بین دروازه بان های لیگ جزیره یک رکورد ثبت کند. 
او پیش تر در جریان دیدار با نوریچ و منچســتریونایتد توانسته بود به محمد 

صلاح پاس گل بدهد.

نشست تاج با اینفانتینو
نشســت رئیس فدراســیون فوتبال ایران با رئیس فدراسیون جهانی 

فوتبال برگزار شد.
جلســه مشترک مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال ایران با جیوانی 
اینفانتینو، رئیس فدراســیون جهانی فوتبال دیروز در حاشــیه نشســت 
کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال آســیا در کوالالامپور برگزار شد. در 
این نشست درباره مسائل بین دو طرف و کمک های فیفا و کنفدراسیون 
فوتبال آسیا به فدراسیون فوتبال ایران بحث و تبادل نظر شد. هم چنین 
مهدی تاج نشست جداگانه ای با ماتیاس گرافستروم، معاون دبیرکل فیفا 

را برگزار کرد.
کاهش تعلیق کمیته مجوز حرفه ای ایران

مــدت تعلیق کمیته صدور مجوزه حرفه ای از یک ســال آینده به دو 
ماه کاهش یافت.

سایت رســمی فدراسیون فوتبال نوشــت: »در جلسه دیروز کمیته 
اجرایی کنفدراســیون فوتبال آسیا موضوع تمدید تعلیق یکساله کمیته 
صدور مجوز فدراســیون فوتبال کشــورمان که به تصویب کمیته صدور 
مجوز کنفدراسیون فوتبال آسیا رســیده بود، مطرح شد.در این میان با 
اعتراض صورت گرفته از ســوی فدراسیون فوتبال ایران در نهایت مدت 
این تعلیق از یک سال به دوماه کاهش یافت و برنامه های آتی مربوطه در 

این مورد بررسی و تصمیم گیری صورت پذیرد.«
کنفدراسیون فوتبال آسیا روز 1۸ اسفند 1۴۰۰ فعالیت کمیته صدور 
مجوز حرفه ای فدراسیون های فوتبال ایران و تاجیکستان را تعلیق کرده 
بود. پارســال کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال ایران مجوز 
باشگاه های پرسپولیس و استقلال را برای حضور در لیگ قهرمانان تایید 
کرده بود اما پس از مدتی کنفدراسیون آسیا مجوز حرفه ای این 2 باشگاه 

را باطل و آنها را از حضور در لیگ قهرمانان آسیا محروم کرد.
توقف دو ماهه لیگ عربستان

لیگ عربســتان به خاطر حضور تیم ملی فوتبال این کشــور در جام 
جهانی 2۰22 به مدت دو ماه متوقف شد.

تیم ملی فوتبال عربستان باید با تیم های آرژانتین، مکزیک و لهستان 
در جام جهانی 2۰22 رقابت کند. لیگ عربســتان بعد از برگزاری هفته 
هشتم به مدت دو ماه متوقف شد تا تیم ملی فوتبال این کشور با هدایت 
هرو رنار به خوبی خود را آماده جام جهانی کند.در لیگ عربستان بعد از 
گذشــت هشت هفته الشباب با 22 امتیاز در صدر قرار دارد. النصر با 19 
امتیاز و الإتحاد هم با 1۸ امتیاز به ترتیب در رده های دوم و ســوم جای 
دارند و این درحالی است که الهلال مدافع عنوان قهرمانی با 17 امتیاز در 
رده چهارم جای دارد. قرار است که هفته نهم لیگ عربستان 1۵ دسامبر 

برگزار شود.

ورزشی 

سرویس ورزشی-
کشور قطر به عنوان میزبان جام ملت های ۲۰۲۳ 

آسیا انتخاب شد.
کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال آسیا دیروز در مقر 
AFC در کوالالامپور مالزی تشکیل جلسه داد و در نهایت 
اعضا با پیشــنهاد قطر برای میزبانی جام ملت های آســیا 

2۰23 موافقت کردند.
بعد از کناره گیــری چین از میزبانی ایــن بازی ها در 
خرداد 1۴۰2 به علت شیوع کرونا و مشکلات در آماده  سازی 
زیرســاخت های خود برای میزبانی از این مسابقات، قطر، 
کره جنوبی و اندونزی ســه کشوری بودند که پیشنهادهای 
نهایی خود را برای میزبانی ارائه کردند که این کنفدراسیون 
به علت تجربه بــالای قطر در میزبانی از مســابقات لیگ 
قهرمانان آســیا به صورت متمرکز و میزبانی از جام جهانی 
تا یک ماه آینده و وجود زیرســاخت های مناسب، با اعطای 

میزبانی به این کشور موافقت کرد.
قطر پیش از این در سال های 19۸۰ و 2۰11 میلادی 
نیز میزبانی جام ملت های آســیا را برعهده داشــته است و 
اکنون برای ســومین بار میزبانی از ایــن رویداد بزرگ را 
برعهده می گیرد.با توجه به این اتفاق، قطر از بین نامزدهای 
نهایی برای میزبانی جام ملت های فوتبال آســیا در ســال 
2۰27 کنار رفت و عربستان و هند به عنوان دو نامزد نهایی 
برای میزبانی این رقابت ها در ســال 2۰27 انتخاب شدند. 
این کنفدراســیون اعلام کرد ایران به همراه کشــورهای 
ازبکســتان و اســترالیا که برای میزبانی از بازی ها در سال 

2۰27 نامزد شده بودند، از پیشنهاد خود انصراف دادند.
کنفدراســیون فوتبال آسیا مشخص نکرده این بازی ها 
چه زمانی برگزار می شــود اما طبق گمانه زنی ها با توجه به 
گرمای هوا در بهار و تابســتان در این منطقه، قرار اســت 

بازی ها به پاییز یا زمستان سال 1۴۰2 منتقل شود.

یک میزبانی دیگر در قطر
در حالی که بســیاری تصور می کردنــد جام جهانی 
2۰22 قطــر پایان چند ســال رویایــی و میزبانی متعدد 
این کشور حاشــیه خلیج فارس خواهد بود اما تصمیمات 
امروز کنفدراسیون فوتبال آسیا، چشم انداز دیگری را برای 
نقش آفرینی قطر در آینده فوتبال نشان داد.پس از انتخاب 
به عنوان میزبان جام ملت های 2۰23 آســیا، ای اف سی 
اعلام کرد که جام ملت ها در رده زیر 23 ســال نیز در این 

کشور برگزار خواهد شد.
جام ملت ها در رده امید در حالی ســال 2۰2۴ برگزار 
می شــود که این مســابقات، مقدماتی المپیک تابستانی 
2۰2۴ پاریس نیز به حســاب می آیــد و از این رو اهمیت 
بالایــی دارد. جام ملت ها در رده امیــد با حضور 16 تیم 

منتخب برگزار می شــود که برای حضور در این مسابقات 
باید در تورنمنت ۴7 تیمی به تاریخ شهریور 1۴۰2 شرکت 

کنند.
باتوجه به اینکه قطر میزبان مســابقات خواهد بود، از 
همین حالا حضورش را قطعی کرده و شــانس بالایی هم 
دارد تا ســهمیه المپیک را به دست بیاورد تا پس از جام 
جهانی، حضور در المپیک را هم تجربه کند. تیم المپیک 
ایران هم وضعیت نامشخصی دارد و باید دید چه کسی به 

عنوان سرمربی انتخاب خواهد شد.
میزبانی 2027 به عربستان یا هند می رسد

پس از اعلام میزبانی قطر در جام ملت های 2۰23 آسیا، 
شیخ سلمان درخصوص جام ملت های 2۰27 نیز اظهارنظر 
 کــرد و به صورت رســمی، دو گزینه نهایی  ای اف ســی 

برای دوره بعدی را معرفی کرد. بر این اساس دو فدراسیون 
فوتبال هند و عربســتان به عنــوان گزینه نهایی معرفی 

شدند.
این در حالی است که پیش تر ایران برای میزبانی این 
رقابت ها اعــلام آمادگی کرده و حتــی جزئیات اطلاعات 
ورزشگاه های خود را هم در اختیار ای اف سی قرار داده بود 
تا مســئولان این نهاد برای بررسی بیشتر راهی شهرهای 
ایران شــوند اما در نهایت، فدراسیون فوتبال ایران در بین 

گزینه های نهایی قرار نگرفت.
فدراسیون فوتبال ایران علاقه داشت در جام ملت های 
2۰27 آسیا میزبان باشد و رقابتی را با کشورهای عربستان، 
قطر و هندوستان با ارســال مدارک به کنفدراسیون آسیا 
آغاز کرد. کشور قطر با انتخاب برای سال 2۰23، به صورت 
اتومات از میزبانی سال 2۰27 کنار رفت. با این حال طبق 
اعلام AFC، کشور ایران روز 13 اکتبر )21مهر( به صورت 
رسمی از میزبانی جام ملت های 2۰27 انصراف داده است. 
این در شــرایطی است که فدراســیون فوتبال ایران هیچ 

خبری در این ارتباط منتشر نکرده بود.
چرا ایران کناره گیری کرد

درباره چرایــی کناره گیــری ایــران از میزبانی وارد 
مختلفی مطرح شده است اما یکی از مهم ترین عوامل آن 
نبود زیرساخت های مدنظر AFC در برخی ورزشگاه های 
کشورمان و همچنین زمان کم برای تامین شرایط موردنظر 
انصراف کشورمان از میزبانی را به همراه داشت. در نهایت 
باید دید کنفدراسیون فوتبال آســیا در ماه فوریه 2۰23 
از بین هند و عربســتان کدام کشــور را به عنوان میزبان 
نوزدهمین دوره جام ملت هــا انتخاب خواهد کرد. این در 
شــرایطی اســت که پیش از این کرونا و محدودیت های 
حاصل از این بیماری باعث شــده بود که کشــور چین از 

میزبان جام ملت ها در سال 2۰23 انصراف دهد.

کمیته اجرایی AFC اعلام کرد

برگزاری جام ملت های آسیا 2023 در قطر
فدراسیون فوتبال از میزبانی 2027 انصراف داد

صفحه 9
سه شنبه ۲۶ مهر ۱۴۰۱
۲۱ ربیع الاول ۱۴۴۴ - شماره ۲۳۱۴۴

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه آقای محمد معتضدی باســتناد دو برگ استشــهادیه گواهی شده منضم به 
تقاضای کتبی جهت دریافت ســند مالکیت المثنی نوبــت اول به این اداره مراجعه کرده 
و مدعی اســت سه دانگ مشاع از ششــدانگ آپارتمان پلاک 14492 فرعی از 1- اصلی 
واقع در بخش 12 شهرســتان سبزوار که متعلق به وی می باشد به علت نقل مکان مفقود 
شده است با بررسی دفتر املاک معلوم شد سند مالکیت اولیه به شماره مسلسل 561757 
ب 1400 و شــماره الکترونیکی 140120306011000928 در صفحه - دفتر - و شماره 
ثبت- به نام محمد معتضدی صادر و تســلیم شده. لذا به استناد ماده 120 آئین نامه قانون 
ثبــت مراتب یک نوبت آگهی و متذکر می گردد هر کس نســبت بــه ملک مورد آگهی 
معامله ای انجام داده یا مدعی وجود ســند مالکیت نزد خود باشــد بایستی ظرف مدت ده 
روز از تاریخ انتشــار این آگهی اعتراض کتبی خود را به پیوست اصل سند مالکیت یا سند 
معامله رســمی به این اداره تسلیم نماید. بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در 
مهلت مقرر و یا وصول اعتراض بدون ارائه ســند مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به 

صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد.
تاریخ انتشار: 1401/7/26

علی آب باریکی- رئیس ثبت اسناد و املاک سبزوار
)م الف 401/460(

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
 1401/6/19 مورخه   140160326006000864-140160326006000860 شماره  آرای  برابر 
هیئت اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ملایر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی سینا فراهانی بشماره 
شناسنامه 4121163729 کد ملی 4121163729 صادره از بروجرد فرزند محمود سه دانگ مشاع 
و متقاضی نیما فراهانی بشماره شناسنامه 4121163737 کد ملی 4121163737 صادره از بروجرد 
فرزند محمود سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان مسکونی به مساحت 59/21 مترمربع 
قسمتی از اراضی پلاک 1 اصلی واقع در بخش 4 ملایر خریداری از مالک رسمی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/07/11                          تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/07/26
حسن ابراهیم قاجاریان
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان ملایر

مزایده اجاره پیش دبستانی
اداره آموزش و پرورش منطقه ۳ در نظر دارد 12 مرکز پیش دبستانی 
خود را از طریق مزایده به شماره ۵۰۰1۰۰۴۴61۰۰۰۰17 از طریق 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به افراد حقیقی و حقوقی به صورت 
آدرس  به  مزایده  در  شرکت  جهت  متقاضیان  نماید.  واگذار  اجاره 

www.setadiran.ir  مراجعه نمایند.

شماره دادنامه: 140103390002732858          تاریخ تنظیم: 1401/7/19
شماره بایگانی شعبه: 0100637                      شماره پرونده: 140103920001184183

دادنامه
پرونده کلاسه 140103920001184183 شعبه 11 شورای حل اختلاف شهرستان گرگان 

تصمیم نهایی شماره 140103390002732858
خواهان: خانم ربابه چادرنشین فرزند شعبانعلی به نشانی استان گلستان- شهرستان گرگان- 

شهر گرگان- کوی قلعه  حسن- خیابان حمام کوچه شهید فغانی
خواسته: گواهی حصر وراثت

گواهی حصر وراثت
خانم ربابه چادرنشین بشماره ملی 2120985154 باستناد شهادتنامه و گواهی فوت و رونوشت 
شناسنامه ورثه، درخواستی بشماره 0100637 تقدیم این شورا نموده چنین اشعار داشته است 
که شادروان حجت کمالیان فرزند حسن و شماره شناسنامه 30 بشماره ملی 2122375841 در 

تاریخ شنبه 1 خرداد 1400 درگذشته و ورثه وی در هنگام درگذشت عبارتند از:
1- ربابه چادرنشین فرزند شعبانعلی بشماره ملی: 2120985154 نسبت با متوفی: زوجه

2- فاطمه کمالیان فرزند حجت بشماره ملی: 2121597001 نسبت با متوفی: فرزند
3- حسن کمالیان فرزند حجت بشماره ملی: 2110508231 نسبت با متوفی: فرزند
4- ملیحه کمالیان فرزند حجت بشماره ملی: 2110224381 نسبت با متوفی: فرزند
5- شعیب کمالیان فرزند حجت بشماره ملی: 2122899425 نسبت با متوفی: فرزند
6- عالیه کمالیان فرزند حجت بشماره ملی: 2122516992 نسبت با متوفی: فرزند

پس از تشریفات قانونی و انتشار یک نوبت آگهی در روزنامه و عدم وصول هرگونه لایحه 
مربوطه و ملاحظه   یا رسمی حسب گواهی متصدی  نامه سری  ارائه وصیت  با  اعتراض  یا 
گواهینامه مالیات بر ارث به شماره- سرانجام در تاریخ 1401/7/19 در وقت فوق العاده شعبه 
یازدهم شورای حل اختلاف گرگان بتصدی امضا کننده زیر تشکیل و پس از ملاحظه پرونده 
وارث  و  بوده  بالا  در  یاد شده  اشخاص  به  درگذشته منحصر  ورثه  کار گواهی می نماید که 
دیگری ندارد و دارایی آن روانشاد پس از پرداخت و انجام حقوق و دیونی که بر ترکه تعلق 
می گیرد و با عنایت به ماده واحده مربوط به اصلاح مواد 946 و 948 قانون مدنی مصوب 6 
بهمن ماه 1387 و به استناد ماده واحده الحاق یک تبصره به ماده 946 قانون مدنی اصلاحی 

1387/11/6، مصوب 1389/5/26 مجلس شورای اسلامی به صورت زیر تقسیم می گردد.
- ربابه چادرنشین)زوجه(: 1/8 )یک هشتم( از اموال منقول و قیمت اموال غیرمنقول مابقی 

ترکه بین سایر وراث به قاعده ذکور دو برابر اناث تقسیم می شود.
- فاطمه کمالیان)فرزند(: 1/7 )یک هفتم( از مابقی ترکه

- حسن کمالیان)فرزند( 2/7 )دو هفتم( از مابقی ترکه
- ملیحه کمالیان)فرزند(: 1/7 )یک هفتم( از مابقی ترکه
- شعیب کمالیان)فرزند(: 2/7 )دو هفتم( از مابقی ترکه
- عالیه کمالیان)فرزند(: 1/7 )یک هفتم( از مابقی ترکه
اعتبار قانونی این گواهینامه از حیث مبلغ نامحدود است.

قاضی شعبه یازدهم شورای حل اختلاف مجتمع شهید قدوسی 
شهرستان گرگان- رضا ادینه شاه

پولادگر: قایقرانی قبل از انتخابات 
۲ فدراسیون می شود 

معاون قهرمانی وزارت ورزش گفت: قایقرانی قبل از انتخاباتش به 
دو فدراسیون تبدیل می شود.

ســید محمد پولادگر درباره تبدیل شدن قایقرانی به دو فدراسیون 
و در پاسخ به این ســؤال که آیا این اتفاق قبل از انتخاب فدراسیون رخ 
خواهــد داد یا بعــد از آن، بیان کرد: قبل از انتخابات فدراســیون انجام 
می شــود، یعنی تشکیل دو فدراسیون در طول 6 ماه آینده انجام خواهد 
شــد.او درباره تعویق برگزاری مجمع فوق العاده فدراســیون گلف عنوان 
کرد: در گلف هم به سمت برگزاری انتخاباتش می رویم و در همین چند 

روز سرپرست معرفی می کنیم.
پولادگر در مورد مدال آوری ملی پوشان تیراندازی در مسابقات جهانی 
و در پاســخ به این ســؤال که آیا حمایت ویژه ای از این رشــته صورت 
می گیرد یا خیر؟ گفت: صد درصد، این جزو رشــته هایی است که مدال 
المپیکــی داریم و قطعاً کمک خواهیم کــرد و خیلی امید داریم که در 
المپیک و بازی های آســیایی این رشــته برایمان کسب افتخار کند. در 
بحث بودجه نیز کمک می کنیم. البته این را می دانید که فدراسیون یک 
مدتی در حالت برزخی بود و شرایطی نداشت که تدبیر کند که از برخی 
محل های تامین بودجه این کار را انجام بدهد، ولی با حضور قربانی خیلی 
امیدوارم که این رشته مسیر رشد و ترقی را پشت سر بگذارد و منتظریم 
با حضور او و پتانســیلی که این رشته دارد، اتفاقات خوبی در مسابقات 

پیش رو رخ بدهد.
او درباره گلایه های قربانــی از مجلس درخصوص بودجه اختصاص 
یافته از سوی این نهاد گفت: این همان حرف ما هم بود و می گفتیم که 
چرا این تصمیم گرفته شد و برچه اساس و معیاری این تصمیم را گرفتند 

و مبالغ بر چه اساسی تقسیم شد. امیدواریم که در آینده حل شود.

*طی مراسمی که با حضور دبیرکل کمیته ملی المپیک و جمعی از مدیران و کارمندان کمیته و آکادمی برگزار شد، علیرضا 
پاکدل سرپرســت آکادمی ملی المپیک به طور رســمی فعالیت خود را آغاز کرد. در این مراسم سید مناف هاشمی دبیرکل 
کمیته ملی المپیک ضمن قدردانی از زحمات کیکاوس سعیدی بر اهمیت جایگاه آکادمی ملی المپیک در بین فدراسیون های 

ورزشی و در پیش بودن بازی های آسیایی هانگژو تاکید و برای سرپرست جدید آکادمی ملی المپیک آرزوی موفقیت کرد.
*کنفدراســیون هندبال آســیا زمان برگزاری مسابقات آســیایی انتخابی المپیک 2۰2۴ پاریس را اعلام کرد. بر اساس آن 
مســابقات انتخابی المپیک مردان از 2۸ مهر تا ۸ آبان 1۴۰2 برگزار خواهد شــد که تنها تیم قهرمان قاره المپیکی می شود.

همچنین مســابقات آسیایی زنان نیز از ۴ تا 13 شهریور 1۴۰2برگزار خواهد شد.قهرمان مسابقات قهرمانی جهان 2۰23 و 
قهرمان مسابقات قاره ای )۴ قاره آمریکا، آسیا، اروپا و آفریقا( نیز سهمیه حضور در المپیک را کسب خواهند کرد. 6 سهمیه 
باقی مانده )درهر بخش زنان و مردان( توســط مســابقات انتخابی المپیک تعیین می شــود. سه تورنمنت برای مردان و سه 

تورنمنت برای زنان تشکیل می شود و از هر رویداد دو تیم سهمیه المپیک خواهند گرفت.
*در هفته های اخیر شــایعات زیادی در رابطه با میزبان مســابقات انتخابی المپیک 2۰2۴ پاریس وجود داشــت اما اکثر 
گزارش ها حاکی از آن بود که ژاپن از بیشترین شانس برای گرفتن میزبانی برخوردار است. در نهایت همین اتفاق هم رخ 

داد و فدراسیون جهانی والیبال FIVB رسما اعلام کرد که ژاپن میزبان این رقابت های حساس و مهم خواهد بود.

خواندنی از ورزش ایران

پیشین خود  از مذاکرات  فدراسیون بسکتبال که 
بــرای مهیا کردن دیدار تدارکاتــی تیم ملی پیش از 
پنجره پنجم انتخابی جام جهانی به نتیجه نرسید، در 

تلاش برای برگزاری این دیدارها در ترکیه است.
پنجــره پنجــم انتخابی جــام جهانی و اهمیــت نتایج 
دیدارهای این پنجره برای تیم ملی بسکتبال به قدری مهم و 
حیاتی است که فدراسیون بسکتبال از مدت ها پیش در تلاش 
برای مهیا کردن شــرایط دیدار تدارکاتی پیش از این پنجره 
است. در همین راستا مذاکراتی صورت گرفت اما نیوزلندی ها 
برای ســفر به ایران خیلی قاطع پاســخ منفی دادند و لبنان 
و قطر هم اصلًا واکنشــی نســبت به دعوتنامه ارسالی ایران 

نداشتند.

به همین دلیل فدراسیون بسکتبال دیدار بسکتبالیست های 
ملی پوش یا باشــگاهی ترکیه را در برنامه قرار داده است و از 
طریق یکی از اعضای هیئت رئیســه خــود پیگیر این موضوع 
است تا در صورت امکان تیم ملی بسکتبال پس از آغاز اردوی 
آماده   ســازی خود برای حضــور در پنجره پنجم انتخابی جام 
جهانی، سفری به ترکیه داشته باشد و با یکی از تیم های ملی 
یا باشگاهی این کشور دیدارهایی برگزار کند. چین و استرالیا 
حریفان ایران در پنجره پنجم انتخابی جام جهانی هســتند. 
دیدار با این دو تیم 2۰ و 23 آبان ماه در ورزشگاه آزادی برگزار 
می شود. ملی پوشــان ایران که در گروه F انتخابی جام جهانی 
قرار دارند در پنجره ششم و پایانی مسابقات هم باید با ژاپن )۴ 

اسفندماه( و چین )7 اسفندماه( رقابت داشته باشد.

سفر تیم ملی بسکتبال به ترکیه

موتور  شماره  به  رنو  سواری  سبز  برگ 
شاسی  شماره  و   K4M2845R033208
پلاک  شماره  و   VF14SRAB3HT506933
قمیصی  مرتضی  نام  به   62 ق   729-93 ایران 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی دعوت از سهامداران )شرکت در حال تصفیه(
 بدین وســیله از کلیه ســهامداران محترم دعوت می شود که در جلســه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده 
شرکت تولیدی صنعتی کولاسکوه محلات )سهامی خاص( به شماره ثبت 19632 و شناسه ملی 10780007901 
در تاریخ 1401/08/10 ساعت 14 با موضوع جلسه: 1- بررسی استعفای مدیر تصفیه( 2- ابقای مدیر تصفیه یا 
تعیین مدیر تصفیه جدید 3- تعیین ناظر تصفیه 4- بررســی گزارش مدیر تصفیه 5- تعیین وضعیت بدهکاران 
و بستانکاران 6- عقد قرارداد با مدیر تصفیه یا معرفی یک نفر به نمایندگی از طرف مجمع برای عقد قرارداد با 
مدیر تصفیه 7- مواردی که در حد صلاحیت مجمع می باشــد، در آدرس؛ تهران شهرک گلستان بزرگراه شهید 

خرازی برج رزمال جنوبی طبقه دوم اداری واحد 208 برگزار می شود، حضور بهم رسانید.
تورج کی نژاد- مدیر تصفیه

وزیــر ورزش و جوانــان گفــت: تصمیماتی که 
محترم  ما  برای  می گیرند،  هیئت مدیره ســرخابی ها 
است، درباره پرســپولیس هم گزارش خاصی به من 

ارسال نشده است.
حمید ســجادی وزیر ورزش و جوانان در نشست خبری 
با اشاره به اهمیت ورزش گفت: همه دستگاه ها وظیفه دارند 
بعد همگانی ورزش را پیگیری کنند. کیفیت حرکت در طول 
زندگی بســتگی به مدیریت مدیران دارد. ما هم به دنبال آن 
هستیم که همه مردم از ابعاد مختلف ورزش بهره مند شوند. 
وی تاکید کرد: ما چهارده هزار هیئت ورزشــی داریم و 
قرار اســت از عملکرد مان گزارشی به رئیس جمهور بدهیم. 
این گزارش آماده شــده و همچنین برنامه ریزی کرده ایم که 
در چند مورد نظر ایشــان را بگیریــم. همچنین درخصوص 
تجهیزات نیز درخواست هایی خواهیم داشت. ما در یک سال 
گذشــته 67۰۰ رویداد برگزار کردیم و برنامه های زیادی هم 
در پیــش داریم. خیلی دوســت دارم به عدد دو میلیون متر 

مربع اشاره کنیم که در سرانه ورزشی داریم.
از زحمات آجورلو تشکر می کنم

وی دربــاره تغییرات در باشــگاه اســتقلال و احتمال 
تغییرات در پرســپولیس گفت: تغییرات را همیشــه به فال 
نیــک می گیریم. تغییــر چیز بدی نیســت. تصمیماتی که 
هیئت مدیره هر دو باشــگاه می گیرند، برای ما محترم است. 
درباره پرســپولیس هم گزارش خاصی به من ارســال نشده 
اســت و فعلا موضوع خاصی مطرح نیست. واگذاری این دو 
تیم اتفاق خوبی بود که ادامه دار خواهد بود. تصمیم گیری ها 
در هیئت مدیره باشگاه ها است. قانون باشگاه ها نسبت به قبل 
تغییر کرده است. اینها مربوط به ایرادهای مدیریتی می شود. 
در هر صورت تغییر چیز مرسومی است و در ورزش همیشه 
بوده است. در این یک سال گذشته به سهم خودم از زحمات 

او تشکر می کنم.
ورزش خانه ورزشی ها است

ســجادی در مورد به کارگیری نیروهــای غیر متخصص 
افزود: درباره به کارگیری نیروها باید عنوان کنم که ورزش خانه 
ورزشی ها اســت. این را بارها گفته ام. خیلی خوب است که در 

مدیریت وزارت ورزش از ورزشی ها استفاده شود، اما معذوراتی 
وجــود دارد. در هر صورت نقد می شــود و تحریف هم صورت 

می گیرد. تا جایی که بتوانیم از ورزشی ها استفاده می کنیم.
توقعات بالاست و همه می خواهند آن بالا باشند!

وی گفت: چند روز مانده به حضور من در وزارت ورزش، 
اساسنامه فدراسیون ها ابلاغ شد، خب می شد که چند روز صبر 
کنند. الان دســت مان بسته است و ما همان اساسنامه را اجرا 
می کنیم. البته آیین نامه را چند بار ویرایش کرده ایم. ما دوست 
داریم ورزشی ها باشند، ولی گاهی اوقات توقعات هم زیاد است 
و برخی می خواهند آن بالا باشــند. در ورزش جا زیاد داریم و 
جای هیچ کســی تنگ نمی شود، در واقع ذائقه ها تغییر کرده 
است. ما چهارده ماه است که آمده ایم و حتما باید عملکردمان 
را ببینیم و حتی باز  ســازی کنیم. تغییر معمولاً باعث پویایی 

می شود. هر جا نیاز به تغییر باشد، انجام می شود.
پیگیر موضوع عدم ویزای تیم های ورزشی خواهیم بود

ســجادی در مورد عدم صدور ویزا برای ورزشــکاران از 
ســوی برخی از کشــورها گفت: چند فدراسیون درباره روند 
صدور ویــزا گله مند بودند. آنچه از دســت مــا برمی آید را 
انجام می دهیم و در وزارت امــور خارجه پیگیری می کنیم. 
در کشــتی، جانبازان و... مشکلاتی برای صدور ویزا داشتیم، 
تلاش می کنیم که این مــوارد را برطرف کنیم. باید در نظر 
داشــته باشــید که هر رویداد بین المللی یک مرجع دارد که 
قابل مذاکره است، حتما پیگیر موضوع خواهیم بود تا اتفاقات 
خوبی رقم بخورد. ما پیگیریم و هر نیازی به پیگیری باشــد، 
انجــام می دهیم تا اختلالی در اعزام ها ایجاد نشــود. در امور 
خارجه در حال بررسی این هستند که منشا این عدم صدور 

ویزاها را پیدا کنند.
از چند سال قبل باید تعامل با قطری ها شکل می گرفت

وی دربــاره میزبانی قطر در جــام جهانی و حضور ایران 
در این مسابقات و آیا همکاری ها با قطر در سایر حوزه ها نیز 
وجود خواهد داشت؟ تاکید کرد: اگر می خواستیم از ظرفیت 
قطر اســتفاده کنیم، باید از چند ســال قبل اقدامات شروع 
می شد. می توانســتیم در جنوب کشور اتفاقات خوبی را رقم 
بزنیم و حداقل می شــد که اردوی برخی تیم ها و دیدارهای 

تدارکاتی انجام شــود. در این یک سال اخیر و در دیدارهایی 
که مســئولین مختلف با همتایان قطری داشــتند، تعاملات 

شکل گرفته بود.
سرپرست مثل رئیس است و اقتدار هم دارد

ســجادی درباره بلاتکلیفی برخی فدراسیون ها تصریح 
کرد: سرپرســت مثــل رئیس اســت و اقتدار هــم دارد، به 
شرطی که درست انتخاب شــود. مگر هر کسی رئیس باشد، 
اقتدار دارد؟ اقتدار ذاتی اســت، البته بخشی از آن مربوط به 
حمایت ها است. سرپرستان ما چون احساس موقتی می کنند، 
از آنها اطاعت نمی شــود. دوران سرپرستی قانونی است و در 
انتظار فدراســیون ها است. ما در برخی از فدراسیون ها سعی 

کردیم از نایب رئیسان فدراسیون ها استفاده کنیم.
افــزود: مــن در اوج دعواهــای ژیمناســتیک و  وی 
دوچرخه سواری وزیر شــدم و الان مثل هیئت حل اختلاف 
هســتیم. از زمان پولادگر دعواها کم شــد. در ژیمناستیک 
صدها ایمیل به فدراســیون جهانی علیه ایران زده بودند. با 
آخرین سرپرست امیدواریم به سمت برگزاری انتخابات برویم.

به تیم ملی فوتبال در جام جهانی خیلی امیدوارم
ســجادی درباره شــرایط فعلــی تیم ملــی فوتبال و 

پیش بینــی از عملکرد این تیم در جــام جهانی و بازی با 
آمریکا گفت: پیش بینی که ســخت اســت. هر کسی که 
باهوش باشد و زحمت بکشد موفق می شود. الان کی روش 
اردوهای کوتاه مــدت می گذارد تا در ادامــه لژیونرها نیز 
بیایند. وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال همه تلاش خود را 
کرده و کوتاهی نکرده است. خیلی به این تیم ملی در این 
دوره جام جهانی امیــدوارم و امیدوارم بازی های باکیفیتی 
هم ارائه کند. همه دوســت داریم آمریکا را در جام جهانی 

شکست بدهیم.
در هیچ فدراسیونی دخالت فنی نمی کنم

وی تصریح کرد: من در هیچ فدراســیونی دخالت فنی 
نمی کنم و به خودم اجازه این کار را نمی دهم. درباره فوتبال 
هم همین طور است. ماجدی گفت که کی روش بیاید و نشد، 
برانکو و گزینه های ایرانی هم مدنظر داشتند و من گفتم که 
هر چه خودشــان صلاح می دانند انجام دهند. ماجدی پنج 
گزینه را گفت، ولی هیئت رئیســه اســکوچیچ را نگه داشت 
و مــن از این تصمیم حمایت کردم، بعــد از حضور تاج هم 
که بحث کی روش مطرح شد، از تصمیم فدراسیون حمایت 

کردم. البته ما وظیفه نظارتی داریم.

تغییر در پرسپولیس فعلا مطرح نیست

سجادی: خیلی به تیم ملی فوتبال در جام جهانی امیدوارم 
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برنامه پخش زنده مسابقات ورزشی از تلویزیون
سه شنبه ۲6 مهر سال 1۴۰1

لالیگا اسپانیا
*آتلتیکو مادرید................................. رایووایه کانو)ساعت22:3۰ - شبکه ورزش(


